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Møtereferat                                        
Referat fra: FAU Fagerholt Møtedato:  12.09.23 Tid: 17.30-19.00  

Møteleder: Johan Andreasen 
 

Møtested: Fagerholt Skole Neste møte:  

Referent: Ken Morten 
Egenes 

Ref.dato: 
 

12.09.23 Arkivkode:  

 

Tilstede:  1a, 1c, 7C, 4c, 6a, 1B, 7A, 3c, 2C, 6c,5c, 4a, 3a, 2a, 1b, 4b, 7b, 2b, 5a,  
Ikke møtt:   3b ,5b, 6b,  

Kopi til:  
 

 
 

Sak SAKSKOMMENTARER Ansvar/vedtak 

1 Velkommen og presentasjonsrunde 

 

 

 

 

2 Orientering om FAU 

  

 

3 Valg av foreldrerepresentanter til SU (skolens samarbeidsutvalg) 

Lars Gunnar Jansen stiller som leder 

Merete stiller som vara i samarbeidsutvalget 

 



4 Orientering om Fagerholt skole (rektor) 

Økonomi (Inspektør og rektor snakker)  
Totalt 64 ansatte på skolen. Over 500 elever. Kristiansands største skole.  
 
Skolen går i underskudd. Må endres på. Vil tenke helhetlig som trinn og 
ikke klasser. 1 team som skal møte hele trinnet, ikke 3 team fordelt på 3 
klasser.  
Skal ikke kuttes i stillinger. Kun tenke mer helhetlig og bruke ressurser mer 
effektivt. Fordele kompetanse.  
 
Skolens hovedmål for elevene: Jeg er som jeg blir forstått. (Alle barn skal 
oppleve at de blir inkludert i fellesskapet.) 
Forutsetter et felles språk og en felles forståelsesramme.  
 
Periodeplan, syklisk plan som er ukebasert/månedsbasert. 
 

 

5 Gjennomgang av FAU sitt årshjul 23/24 og foreldrekontaktens 

oppgaver 

Årshjul for Fagerholt skole: Deles ut et ark som viser årshjulet.  

Halloween, samme som i fjor: Inkluderende Halloween. 

Ble diskutert litt om hva man som klassekontakt skal ta opp på foreldremøtet. Ble 

nevnt at det finne et dokument for dette?  

Forebyggende enhet bør komme på felles foreldremøte.  

 

6 Økonomi i FAU 

Vært pandemi som ikke har gitt inntekter, men utgiftene har vært der 

fortsatt. Utgiftene er også økt ift tidligere år.  

2022, gikk ned fra 750kr til 500kr per elev i 7 klasse. 7 klasse søker til FAU, 

FAU bestemmer om de får støtte.  

Snakk om at fordelingen må gå til alle trinn, ikke bare 7. klasse.  

Elevkvelder må ha som mål å gå i 0 eller pluss i stedet for å tappe FAU 

konto til sånne ting.  

Vedtektene sier at 17.mai inntekter skal gå til å bedre elvenes 

skolehverdag. Ikke 7.klasse.  

Innestående pt. 173.000kr. 17 mai fikk inn 110.000kr i 2023 som er bra.  

Det ble sagt at i fjor fikk 7.klasse 250kr til vinterball og 500kr til 

avslutningstur. Det blir sjekket om man kan få en fridag osv ihht 

vedtektene. 

 



7 Overføring fra FAU 2022/2023 

Halloween 

Trafikksituasjon (Kjøring til skolen, trafikkork og farlige situasjoner) 

Skaffet refleks til 1 og 2 trinn.  

Skolegården, inndelingen. FAU 2022 følger skolen sine råd. Større 

voksentetthet. 

17 mai, 4 trinn har ansvaret for dette. Dokumenter finnes på Spond. 

Skole-IPAD. (1 og 2 trinn) Må denne med hjem? Kan den lades på skolen. 

 

 

8 Kartlegging av barnas digitale hverdag på Fagerholt skole 

Smarttelefoner og sosiale medier. Johan kommer med et forslag: Skolen 

og foreldregruppa bør sitte ned å diskutere dette. Særlig fritidsbruk. Blant 

annet om inkludering og ekskludering. Kan potensielt lage noen 

anbefalinger og veiledninger rundt dette.   

Det har blitt laget en undersøkelse som kan brukes i kartleggingsfasen.  

 

 

9 Satsningsområder/undergrupper i FAU. Hva skal være våre 

satsningsområder dette skoleåret, og hvordan organisere 

undergrupper? 

Ble lagt ut noen ark hvor vi skulle skrive ned ting som vi mente FAU kunne 

jobbe med. Ble foreslått noen større overskrifter som trafikk, inkludering 

osv. Så vil Johan lage noen forslag til grupper som vi skal jobbe videre 

med.  

 

10 Eventuelt  

 
 


